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Waarde Burgemeester Vanden Broucke  en wijkraadsleden. 
 
 In 2012 werd U eerste schepen in Nieuwpoort. Drie jaar later nam U de taak als 
waarnemend burgemeester op , omdat toenmalig burgervader Roland Crabbe zwaar ziek 
was. In 2016 kwam  partijgenoot Crabbe, die er 24 jaar had opzitten als burgemeester te 
overlijden en volgden U burgemeester Vanden Broucke hem op.  
Bij uw aanstelling in de Stadshalle kwam o.a. het volgende: ik zal een burgemeester zijn 
voor ALLE Nieuwpoorters. 
Via de wijk-adviesraad van Nieuwpoort-Bad was het geen loze uitspraak, integendeel via 
onze raad kregen we heel wat gedaan wat een verbetering is voor onze bewoners en 
anderen. 
Wij danken u voor de fijne samenwerking en de vele realisaties in de loop der jaren en 
wensen u nog heel veel gepensioneerde dagen . 
een beperkte opsomming van gerealiseerde zaken: 
 
2014  april  meer veiligheid op de Zeedijk, door een betere aanduiding van de zones voor 
 wandelaars afzonderlijk  en voor fietsers afzonderlijk. 
 
2015 april   De heraanleg van het Prins Mauritspark wordt uitgevoerd in drie fazen 
 
2016 februari    Franslaan: van Albert1 laan tot de kerk: volledige vernieuwing. Deksels 
rond bomen Albert 1 laan: Worden opgevuld met dolomiet en afgeschermd door epoxy 
 platen. 
2016 0ktober    scheiding tussen de zones voor fietsverkeer en deze voor  wandelverkeer 
 werd nog niet aangebracht.,  
  strandbars : concessie zal uitgeschreven worden voor twee kleine strandbars 
 badinstallatie : oprichten van nieuw gebouw is voorzien in 2018 
 St Bernarduskerk : gevraagd wordt aan de kerkfabriek om enkele fietsrekken te 
 plaatsen. 
 Rubberen matten rond de douches.  zeer goed  
 
 

2016 april  Gunstig advies voor het aanbrengen van een fietsstalling op Nieuwlandplein 
 zone 30, met fietsverkeer in beide richtingen in te voeren heeft goedgekeurd  ( 
verkeer in beide richtingen voor fietsen en gelijkgestelde, doch niet voor “speed 
 pedelecs” 
 Lombardsijdestraat : bouwen ondergrondse garages. Grote tevredenheid voor de 
 aanpak van de nieuwe werfleiding.  
 Elisalaan : niet naleven snelheidsbeperking 
 Tramhaltes : bijkomende afvalkorven en zitbanken.  
 Stormvloedkering : gevraagd een info-moment  
 door de gemeente een voorlichtingsvergadering betreffende de werken Franslaan. 
       
2018  juni    heraanleg van het gedeelte tussen Leopoldplein en Meeuwenlaan wordt 
 aangevat op 15 september e.k. .  
 Renovatie White Residence “ en de badinstallatie  
 thv Hendrikaplein zand te zeven en steen en puin  



 betere afscheiding en aanduiding tussen wandel en fiets(kustrijwiel) zone op de 
 zeedijk is wenselijk.   Niet 
 ondergrondse afvalcontainers wordt als zeer positief ervaren 
 

2019  december :  open wijkraad 
 

 

2021 Nieuwpoort bad=>veiligheid beperking km voor woonerf 20km en zone 30 km 
2022  oktober   De vernieuwde aanpak: 
 Sterker samenwerken in de wijken, laagdrempelig, op maat en met een praktische 
 aanpak. 
 De leden  in de wijk denken en adviseren mee. 
 Aanvraag straatverlichting tussen Elisalaan en Franslaan langs het St 
Bernardusplein  voor beide kanten ( ISERA en APOLLO ) zodat het oversteken van de 
tramhalte via  de parking veiliger zal worden.  Uitgevoerd 2024 
 Lawaai open knalpotten 
 Snelheid Elisalaan N34 Z : Voorstellen Verkeerslichten op automatisch te laten 
staan  !!!! 
 

 
2023 januari  Voetpaden heraanleg Kinderlaan ok  en Elisalaan in afwachting 
 Parkeerplaats minder validen op St Bernardusplein  
 
2024  januari Stormvloedkering : burgemeester belooft om de impact van de schade, 
 aandachtspunten veiligheid in de directe omgeving, te bepleiten in de eerste 
 communicatiegesprek  
 Wandelpromenade – renovatie bankraai wordt zeker verder uitgevoerd 
 Het voetpad, thv ingang Dunehotel, ligt er heel slecht bij. 
 Gevraagd wordt om 2 parkeerplaatsen te voorzien thv. van ophaalpunt  
 a) postpunt Press Shop – huisnummer 212 
 b) cashpunt – huisnummer 176   nog niet gerealiseerd 
  te hoge snelheid in de gehele Franslaan. 
 Normaal zone “30”,… maar … en dit al van ‘s morgens vroeg 
 Opnemen verkeerscommissie en vraag voor mobiele post snelheidsmeter: 
?uitslag?? 
 Opfrissingswerken Leopoldplein 
 Ondergrondse vuilniscontainers: betalen met bankkaart en niet meer cash. ???? 
2024   Na twee jaar, procedure…aanbesteding etc dan toch 3 verlichtingspalen gekregen          
op het St Bernardusplein kant ISERA zodat de veiligheid verhoogt is in de nachtelijke uren. 
 

2024   juni  Strand:     een betonnen strook gegoten die intens gebruikt wordt door alle 
 strandgangers. 
 toegankelijkheid voetpaden en terrassen horeca: 
 Wettelijke reglementering is dat er minstens 1,5 m vrije ruimte  niet nageleefd 
 Ter Duinen de chauffeur gebruikt het gehele voetpad,  ????? 
 Parkeerbeleid t.h.v. St Bernardusplein – Nieuwlandplein  Opvolging??? 
2024  Afscheid van onze burgemeester GEERT VANDEN BROUCKE 
 
                                                                   Verslag   a.i Wim Knecht 
 


